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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ  

W KADENCJI 2014-2018 

 

Protokół Nr 13/15 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 27 listopada 2015 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016. 

3. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 
Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 13 posiedzenie Komisji  

i przedstawił  porządek posiedzenia.  

 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. 2 

Projekt budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2016. 

Skarbnik Powiatu Iwona Stańczyk przedstawiła projekt budżetu na rok 2016. 

 

Radny Władysław Sobolewski  poprosił, aby w zadaniu pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 5168 E relacji Aleksandrów Łódzki – Parzęczew – gr. Powiatu (Lubień)” dopisać Gminę 

Ozorków. Następnie poprosił, aby pamiętać o wykonaniu inwestycji w Leśmierzu oraz  

w Parzycach. 

 

Radny Zbigniew Antczak poprosił o wykonanie chodnika na ul. Piłsudskiego w Zgierzu przy 

Szkole Podstawowej Nr 1. Wnioskował, aby została ona wykonana z oszczędności 

przetargowych. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota poinformował, że zmiana nazwy zadania nie wychodzi w grę. 

Zarząd Powiatu złożył wniosek o jego dofinansowanie pod taką nazwą. Jeśli chodzi  

o inwestycję w Leśmierzu to uważa, że zostanie ona zrealizowana. Natomiast co do chodnika 

na ul. Piłsudskiego to musimy poczekać jakie rozstrzygnięcia zapadną w sprawie  

ul. Konstantynowskiej w Zgierzu. Jest to inwestycja, gdzie wkład własny Powiatu będzie 

wynosił 2.000.000 zł. Będzie to wówczas duży nakład na Zgierz. Dodał, że dużo zależy też od 

decyzji Prezydenta Zgierza, co do remontu ul. Sadowej. Cały czas czekamy na jakieś decyzje. 

Jeśli Prezydent nie podejmie żadnych działań w tym kierunku sami ją zrealizujemy kosztem 

inwestycji zgierskich. 

 

Radny Zbigniew Antczak oznajmił, że Starosta nie może mówić, że jak Prezydent nie zrobi to 

on też nie będzie robił. To są nasze zadania. Trzeba je wykonać.  

 

Radny Grzegorz Kuna poinformował, że przeanalizował  dokładnie projekt budżetu. 

Oczywiście można czepiać się pewnych wydatków np. zakupu samochodu. Uważa, że 
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najważniejszym aspektem tego budżetu jest to, że nie wydajemy więcej niż mamy dochodów. 

Jeśli idziemy w kierunku zmniejszenia zadłużenia to uważa, że jest to bardzo dobra droga. 

 

Radny Michał Pieruń poprosił, aby Zarząd na bieżąco informował, Komisję o powstałych 

oszczędnościach, aby Komisja też miała wpływ na wybór inwestycji, a nie zostawała 

postawiona przed faktem dokonanym. 

 

Radny Grzegorz Kuna poparł przedmówcę.  

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch poprosił Radnego Antczaka  

o rozmowę z Prezydentem Zgierza o podęcie współpracy z Powiatem. Wówczas inwestycje te 

będą zupełnie inaczej przebiegały. 

 

Radny Zbigniew Antczak zobowiązał się do rozmowy z Prezydentem Zgierza. 

 

Radny Witold Kosmowski zapytał, dlaczego kupujemy kolejny samochód. Czy nie możemy 

przejąć samochodu, który używany był przez Powiatową Spółkę Infrastrukturalną. Następnie 

przypomniał, że Komisja wnioskowała o zwiększenie środków do 2.000 zł dla gmin, które 

wydają wypisy i wyrysy z rejestru gruntów. Ustalona kwota to 1.500 zł. 

 

Starosta Zgierski poinformował, że na stanie Starostwa jest samochód Citroen Berlingo. Jest 

to samochód w dobrym stanie. Problem jest natomiast z samochodem Wydziału 

Drogownictwa. Jest Chevrolet Aveo. Jest to mały samochód, który ostatecznie przekazany 

zostałby do Zespołu Szkół Zawodowych w Ozorkowie. Szkoła ta dysponuje samochodem, 

który przekazany został 10 lat temu przez Starostwo. Jest to samochód Daweoo Lenos. Jest on 

w bardzo złym stanie. Dlatego też dyrekcja szkoły zainteresowana jest jego przejęciem. 

Natomiast obecnie używany Citroen Berlingo zostałby przekazany dla Wydziału 

Drogownictwa. Natomiast jeśli chodzi o samochód po PSI to został on oddany 

leasingodawcy. Po wykonanym badaniu technicznym okazało się, że  samochód ten był 

„bity”.  

Jeśli chodzi o zwiększenie środków do 2.000 zł dla gmin to został to ustalone na poziomie 

1.500 zł. Po przeprowadzonej rozmowie z Geodetom Powiatowym okazało się, że niektóre 

gminy mają problem z rozliczeniem przekazywanego 1.000 zł. 

 

Radny Piotr Szewczyk poprosił o wykonanie chodnika w Rudzie Bugaj. Została tam położona 

nowa nakładka, którą poruszają się dzieci do szkoły. Stanowi to dla nich duże 

niebezpieczeństwo. 

 

Komisja przy 8 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Powiatu Zgierskiego na rok 2016 w zakresie dotyczącym Komisji. 
 

Ad. 3 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 4 

Radny Michał Pieruń poprosił o przekazywanie na bieżąco informacji dotyczącej schroniska 

w Jasionce. Oczywiście dostał informacje w tej sprawie na piśmie w ramach złożonej 

interpelacji. Jednak od tego czasu pojawiły się nowe wątki w sprawie. Dlatego też prosi  

o informacje na bieżąco.  
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Radny Grzegorz Kuna poprosił o ustalenie kto i dlaczego zamkną wjazd do lasu  

w miejscowości Swędów ul. Leśna.  Poprosił o usunięcie gałęzi na drodze powiatowej 

Cesarka – Stryków. 

 

Starosta Zgierski poinformował, że Wojewoda Łódzki uchyliła wydane pozwolenie na 

budowę schroniska. Decyzja została zaskarżona do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

Natomiast inwestor złożył powtórnie wniosek o pozwolenie na budowę.  

 

Ad. 5 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 13 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      


